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§ 21

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordförande hälsar alla välkomna till dagens rådsmöte.
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§ 22

Presentationsrunda

Närvarande på mötet gör en kortare presentationsrunda.

Sida 4 av 11



Minnesanteckningar
2024-09-12

Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor

§ 23

Inbjudna gäster

Mötet hade inga inbjudna gäster.
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§ 24

Föregående möte/minnesanteckningar

minnesanteckningar-krf-2024-05-24pdf (ekero.se) 
Föregående mötes minnesanteckningar gås igenom. Från föregående möte nämns frågan, 
hur når rådet ut till allmänheten. Ett ärende med avsaknad av dörröppnare i kyrkan som 
upptäckts nämns. Behovet för badhusets anpassning för olika behov nämns också igen. Flera 
närvarande diskuterar om och hur man kan skicka vidare frågor från rådet till olika nämnder 
beroende på vad frågan gäller. Rådets sätt att arbeta nämns också. 
Man nämner att innan nästkommande möte kommer man eventuellt att få ta del av en text 
om badhusets anpassning.  
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§ 25

Ordförande informerar

Ordförande har haft samtal om syn och hörsel.
Det kommer en ny socialtjänstlag.
Våra ansträngningar att få till stånd  handräcke vid entren till Brostugan och förlängning av 
funktionshinderrampens handtag har till vår glädje åtgärdats.
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§ 26

Information från politiken

Rådet informeras om att socialnämnden är kallad till ett extra möte. Mötet tros handla 
om hyresnivåer.  
Kort samtal om nya socialtjänstlagen och dess syften. Helena Buten Langle informerar om 
hur hon ser på socialtjänstlagen.
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§ 27

Information från föreningarna

Carina Hildebrand från Parkinson Ekerö och DHR beskriver hur vissa specifika verksamheter 
sägs genomgå omstrukturering, men snarare bör ses som nedlagda. Solrosens verksamhet 
för personer med funktionshinder nämns som ett exempel.
Problemen i lokaltrafiken med bl a ramper anses fungera fortsatt dåligt. 
 
Bertil Magnusson från Vindens Vänner berättar om problem med toaletter i Ekerö Centrum. 
Biblioteket kan inte ses som tillräckligt. 
Han beskriver även hur larm fungerar dåligt. Även de nya soptunnorna för återvinning 
anses inte vara anpassade för att fungera för alla. 
Det anmärks på att varken planer eller planering för Birkaskolan, som redan är på gång har 
rådet inte tillfrågats om. 
Frågan om tysta rum är något som rådet haft uppe under en lång period men som behöver 
följas upp.
Bertil nämner också att möjligheten att bjuda in en arbetsterapeut och habilitering för att 
prata om hjälpmedel skulle vara önskvärd. Frågan tas av ordförande. Frågan om vad som 
gäller i Ekerö kommun anses vara något oklar.
 
Stig Becker för SRF anser att det finns oroande tecken på områden för synskadade. Han 
upplever att det råder restriktivitet och nedskärningar på många ställen. Han nämner 
speciellt färdtjänsttillstånd. 
 
Kenneth Lindmark fortsätter diskussionen om hörsel- och syninstruktörer. Han har lämnat en 
bilaga angående behandling av hörsel- och syninstruktörers tillsättning m.m. i kommunen.
Ordförande nämner att nästa mötets gäst kommer att ges möjlighet och bättre förklara 
vad som är aktuellt i Ekerö kommun. Även en grupp från rådets förmöten bildats och skulle 
kunna ta hand om specifika frågor. 
 
Annette Lack (FUB) berättar om ett fall hon vill uppmärksamma för rådet. 
Flera närvarande på mötet har kontaktats angående detta enskilda fall.
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§ 28

För kännedom

KS Protokoll: Möte 2024-05-27 | MeetingPlus [sv] (ekero.se)
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§ 29

Kommande möte

Nästa möte med Kommunala rådet för funktionshinderfrågor är torsdagen den 28 november 
2024. 
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